
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2021. július 22-én megtartott soron kívüli nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bajzáthné Bertalan Ildikó, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Dr. 
Mikola Nóra, Seresné Lados Éva, Tóth Imre 9 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője. 
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönt mindenkit a mai soron 
kívüli képviselő-testületi ülésen, megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 9 fő jelen van, a 
képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 6 napirendi pont 
tárgyalása szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz 
napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Bertalan László képviselő: nyílt ülés végén szeretne kérni Egyebek című plusz napirendi 
pontot. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: javasolja, hogy a meghívóban szereplő 6. 
napirendi pontot vegye le a képviselő-testület napirendjéről, mert nincs hozzá anyag, így ezt a 
következő ülésen javasolja tárgyalni. 

(További javaslat, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a meghívóban szereplő 6. napirendi pont levételre kerüljön? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
41/2021. (VII. 22.) sz. határozata 
 
Napirendi pont levétele 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete leveszi napirendjéről a 
meghívóban 6. pontként szereplő 
 

 „6./ Előterjesztés az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú, „Komplex 

telepprogram Jászladányon II –lakhatási feltételek fejlesztése” című 

projekt keretében feltételes közbeszerzési eljárás megindítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

   Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság” 
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napirendi pontot, tekintettel arra, hogy nem áll rendelkezésre a megtárgyaláshoz 
szükséges információ.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 6. napirendi pontként Egyebek című napirendi pontot tárgyaljon a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
42/2021. (VII. 22.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 6. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
6./ Egyebek 

 Előadó: Bertalan László képviselő 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 6 napirendi pontot nyílt ülésben tárgyal a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
43/2021. (VII. 22.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi 
ellátások formáiról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési 
díjakról szóló 10/2001. (V. 25.) számú önkormányzati rendelettel 
kapcsolatos törvényességi felhívás megtárgyalására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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2./ Előterjesztés a települési támogatásról szóló 6/2021. (V. 25.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

3./ Javaslat várossá nyilvánítás kezdeményezésére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

4./ Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú "Humán 
kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban" kódszámú projekt keretében 
települési ösztöndíj pályázat meghirdetésére 

 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 

5./ Előterjesztés a „jászladányi szilárd burkolatú közutak felújítása” című 
pályázat kapcsán kivitelező kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

6./ Egyebek 
 Előadó: Bertalan László képviselő 

  
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi ellátások 
formáiról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló  
10/2001. (V. 25.) számú önkormányzati rendelettel kapcsolatos törvényességi felhívás 
megtárgyalására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponttal kapcsolatos írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a Kormányhivatal Hatósági Főosztály Törvényességi Felügyeleti 
Osztálya törvényességi felhívást intézett az önkormányzathoz a személyes gondoskodást 
nyújtó helyi gyermekvédelmi ellátások formáiról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő 
térítési díjakról szóló 10/2001. (V. 25.) számú önkormányzati rendelettel kapcsolatosan, és 
kérte a képviselő-testületet, hogy 2021. július 31-ig szüntesse meg a jogszabálysértést. Ez egy 
elég régi önkormányzati rendelet, és tekintettel arra, hogy nagyon sok jogszabályi változás 
történt, nagyon sok pontját kellett volna módosítani a helyi rendeletnek, így javasolja új 
rendelet elfogadását, ami minimálisan szabályozza csak a helyi feladatellátást, illetve sok 
esetben a gyermekvédelmi törvényre hivatkozik, az ottani szabályokat veszi át. Ami nagyon 
lényeges, hogy a térítési díjakat tavaly december óta nem lehet emelni, így az új rendelet 
tervezet a jelenleg hatályban lévő térítési díjakat tartalmazza. Annyi eltérés van, hogy a 
bölcsődei ellátás a jelenleg hatályos rendeletben nincs megbontva, csak az összesen összeget 
tartalmazza, ez került most megbontásra reggeli, tízórai, ebéd és uzsonna sorokra. A 
törvényességi felhívásban még szerepelt, hogy a kerekítési szabályoknak megfelelően kell a 
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térítési díjakat meghatározni, mely javításra került, illetve nem lehet szétbontani úgy, hogy 
önköltség+Áfa, hanem bruttó térítési díjként kell meghatározni magát a térítési díjat.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az új 
rendelet elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet-tervezetet? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 9 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2021. (VII. 26.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti alapellátásokról 

 
 (A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a települési támogatásról szóló 6/2021. (V. 25.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a település támogatási rendelet módosításáról 
készült írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: nem olyan rég fogadta el a képviselő-testület az új települési 
támogatásról szóló helyi önkormányzati rendeletet, azóta a gyakorlatban merültek fel olyan 
kérdések, ami miatt szükségessé vált a rendelet módosítása. Az egyik ilyen, hogy az előző 
rendelet alapján jövedelemvizsgálat nélkül tudott gyógyszertámogatást nyújtani az 
önkormányzat, ott csak egy egyszerű támogatási értékhatár volt meghatározva, hogy 
félévenként 15 ezer forint értékben lehetett támogatást nyújtani. Tekintettel arra, hogy a 
Kormányhivatal előírta, hogy mindenképpen szükséges vizsgálni a rászorultság mértékét, 
jövedelemhatárt kellett megállapítani, így a családban élőknél az egy főre jutó 100 ezer forint 
összegben lett meghatározva, egyedülálló személy esetén 150 ezer forintban. Nagyon sok 
jelzés érkezett a lakosság köréből, hogy pár ezer forinttal haladja meg jellemzően az idősek 
nyugdíja a megállapított összeghatárt, így javasolják, hogy a családban élők esetében is 
legyen 150 ezer forint az egy főre meghatározott jövedelemhatár. A másik módosítási 
javaslat, hogy az eseti támogatásnál eddig csak pénzben lehetett támogatást nyújtani, a 
továbbiakban szeretnék, ha természetbeni formában is lehetne. Tavalyi évben nagyon sikeres 
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volt a rágcsálóirtás, ebben az évben is lehetne eseti támogatásként, természetbeni támogatás 
formájában nyújtani a rágcsálóirtást a helyi lakosoknak annak érdekében, hogy ne legyen 
nagyobb elszaporodás. A harmadik módosításra azért van szükség, mert a rendelet 
megalkotásakor egy hivatkozásnál elírás történt a szoctv. 48. § (3) bekezdés b) pontjára 
történt hivatkozás a (4) bekezdés helyett, ebben az esetben csak egy javítás történne meg.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendelet módosítás elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Tóth Imre képviselő: támogatja a rágcsálóirtást, mert a lakosok közül már sokan érdeklődnek 
arról, hogy lesz-e ennek a kezdeményezésnek folytatása őszre, mielőtt a rágcsálók 
megérkeznének. Javasolja, hogy mindenképpen foglalkozzanak ezzel a kérdéssel, és kicsit 
hamarabb kezdjék el, mint tavaly. A másik lakossági jelzés a hulladékszállítás díjkedvezmény 
megszüntetésével kapcsolatos. Azt gondolja, hogy a lakosság érdekében szükséges lenne 
valamilyen megoldást keresni és találni arra, hogy ezeknek az embereknek miképpen tudnák a 
hulladékszállítást támogatni. Tény, hogy az egyedül élő 70-80 év feletti nyugdíjasok, akik 
saját háztartásban élnek, szinte havonta vagy kéthavonta tesznek ki egy hulladéktartálynyi 
szemetet, és ugyanazt a díjat kell fizetniük, mint akik minden héten kiteszik az egy 
hulladéktartálynyi szemetet. Keresni kellene a lehetőséget arra, hogy a támogatást valamilyen 
módon vissza tudják állítani, még akkor is, ha nem megoldható a szociális keret terhére. 
Lehetne a hulladékszállítást végző céggel is tárgyalni a lehetőségekről. Valamikor volt arról 
szó, hogy a hulladékszállítás mérlegeléssel fog történni, ha így lenne, akkor nem lenne 
probléma, mert a mérlegelés kapcsán kiderülne, hogy az egyedül élő nyugdíjas hulladéka 
kéthavonta egy hulladéktartálynyi, és akkor annyit kellene csak kifizetnie. Ez most nem így 
van, erre megoldást kellene találni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szociális bizottsági ülésen saját maga is 
felvetette ezt a kérdést, kérte a bizottsági tagokat, és a képviselő-testület bizottsági tagjait, 
hogy gondolják át ezt a támogatást. Sajnos úgy kell rendeletet módosítani, hogy kor alapján 
nem lehet támogatást nyújtani. Sajnos a szemétszállítási díjkedvezménnyel visszaélések is 
voltak, így ezt is végig kellene gondolni. Beszélték jegyző úrral, hogy a lakhatási támogatáson 
belül keresni kellene egy olyan feltétel rendszert, melyre várja is a javaslatokat, hogy hogyan 
tudnának azoknak az időseknek, akik jogosultak rá támogatást nyújtani. A lényeg, hogy a 
támogatást nem lehet korhoz kötni. A másik ilyen támogatási forma a születésnapjukat 
ünneplők támogatása volt, mellyel a 80-90-100 éveseket köszöntötték, nem csak egy 
emléklappal, hanem egy meghatározott összeggel is az önkormányzat részéről. Nekik is meg 
kellene adni ezt a lehetőséget, de nekik is kérni kellene, tehát kérelmet kitölteni, valamint 
jövedelemhatárt is kell meghatározni. A lakhatási támogatáson belül is meg van az a 
lehetőség, hogy valaki akár szemétszállítási díjra is igénybe vegye a támogatást. Ha valaki 
jogosult a lakhatási támogatásra, akkor ahhoz a szolgáltatóhoz kapja a támogatást, amelyikhez 
kéri. Lakhatási támogatásra jogosul az a családban élő személy, akinek családjában az egy 
főre jutó jövedelem nem haladja meg a 85.500,- forintot, egyedülálló személy esetén a 
114.000,- forintot. Ez a támogatás nem csak a szemétdíjra kérhető, hanem áram, gáz, víz és 
szennyvíz díjra is. Kéri a képviselőket, hogy a lakosság körében ezt kommunikálják. 
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Ugyanezt szeretné kérni a rágcsálóirtással kapcsolatban is. A héten történt egyeztetés a 
rágcsálóirtást végző vállalkozóval, augusztus második felében tudná kezdeni a munkát. Kéri a 
képviselőket, hogy nyomatékosítsák a lakosság körében, hogy most nem csak egy adatlapot 
kell bedobni, hanem egyszerűsített kérelem nyomtatványt kell kitölteni, és benyújtani. Eseti 
támogatásként kerül megállapításra természetbeni juttatásként a rágcsálóirtás. Megkérdezi a 
képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, az ügyrendi bizottság javaslatától 
eltérő javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet-módosítást? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 9 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2021. (VII. 26.) önkormányzati rendelete 

a települési támogatásról szóló 6/2021. (V. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 (A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat várossá nyilvánítás kezdeményezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a várossá válás pályázat benyújtásának nem most 
van itt az ideje, de országgyűlési képviselő úr azt javasolta, hogy ha készen lesz a pályázat, 
akkor nyújtsa be az önkormányzat. A pályázat elkészítése elsősorban jegyző úr érdeme, a 
kollégák, a megkeresett szervek, civil szervezetek, magánszemélyek javaslataikkal segítettek 
aktualizálni a pályázatot tartalmilag, Bíró Balázs cserélte a képeket. Minden képviselőnek 
kiküldésre került, hogy véleményezzék az anyagot. A pályázat benyújtásával nem az a cél, 
hogy elhitessék bárkivel, hogy Jászladány egy kacsalábon forgó település, ahol már csak a 
városi rang hiányzik, hanem azért szeretnék, ha megkapná a település a városi címet, mert egy 
hasonló adottsággal rendelkező települést nézve a városok finanszírozása magasabb, mint egy 
nagyközségnek. Példaként Jászkisér várost tudná említeni, akik ugyan nem látnak el több 
feladatot, mint Jászladány, mégis több finanszírozást kapnak. A másodlagos cél, hogy városi 
rangot kapjon a település a pályázatok miatt fontos, mert a Magyar Falu Programban nem 
vehet részt a település, tekintettel arra, hogy 5 ezer fő fölött van a településlétszám. Mivel 
Jászladány nagyközség, így sem a városoknak, sem a falvaknak kiírt pályázatokban nem 
vehet részt.  
 
Lovász Imre jegyző: köszöni a javaslatokat, véleményeket, melyek a pályázat kapcsán 
érkeztek. Egy plusz ponttal egészíttette még ki a pályázatot, mely a városi ranggal járó 
feladatok teljesítéséről szól. Ez a plusz anyag is kiküldésre került minden képviselőnek. 
Kisebb formai alakítások szükségesek még a pályázathoz, ha elkészül a végleges anyag, azt 
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szeretnék majd nyilvánosságra is hozni, valamint benyújtják a kormányhivatalhoz, és ezzel 
együtt kezdeményezik Jászladány várossá nyilvánítását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a kész pályázatot minden képviselő meg fogja 
kapni bőrkötésben. Ügyrendi bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
várossá nyilvánítás kezdeményezését, valamint gratuláltak az anyag összeállításához. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
44/2021. (VII. 22.) sz. határozata 
 
Várossá nyilvánítás kezdeményezéséről  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel kezdeményezi Jászladány Nagyközség 
várossá nyilvánítását. Képviselő-testület a területszervezési eljárásról szóló 321/2012. 
(XI. 16.) Korm. rendelet értelmében vállalja, hogy a várossá nyilvánítás esetén ellátja 
a városi önkormányzatok és szerveik részére jogszabályban előírt kötelezettségeket, 
megteremti azok végrehajtásának szervezeti és személyi feltételeit.  
Képviselő-testület felkéri Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a várossá 
nyilvánítási kezdeményezést a kormányhivatal útján terjessze fel az illetékes 
miniszterhez. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú "Humán kapacitások 
fejlesztése a Jászapáti járásban" kódszámú projekt keretében települési ösztöndíj 
pályázat meghirdetésére 
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Kun Mariann jelezte, hogy nem tud részt venni a 
képviselő-testületi ülésen. A humán kapacitások fejlesztése címmel Jászapáti járás keretében 
indult el ez a pályázat. Már több alkalommal került kiírásra ösztöndíj pályázat a projekt 
kapcsán, mely szociális rászorultság alapján ítélhető meg. Javasolja az előterjesztés szerint az 
ösztöndíj pályázat meghirdetését, valamint a beérkezett pályázatok elbírálására javasolja 
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bíráló bizottság létrehozását. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
45/2021. (VII. 22.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztöndíj pályázat meghirdetésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete települési ösztöndíj 
pályázatot hirdet az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán szolgáltatások 
fejlesztése a Jászapáti járásban” című projekt keretében hátrányos helyzetű tanulók, 
fiatalok, főiskolai és egyetemi hallgatók számára a pályázati felhívásban foglaltak 
szerint. 
 
Határidő: a felhívás szerint 
Felelős:  Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az előterjesztés 
szerinti bíráló bizottság létrehozásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
46/2021. (VII. 22.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztöndíj pályázat elbírálására bíráló 
bizottság létrehozására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a települési ösztöndíj 
pályázat bírálóbizottsági tagjainak Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, Lovász 
Imre jegyzőt, Kun Adrienn szakmai koordinátort jelöli ki.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 



 9 

5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a „jászladányi szilárd burkolatú közutak felújítása” című pályázat 
kapcsán kivitelező kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Korábban döntött arról a képviselő-testület, hogy a Belügyminisztérium 
által kiírt pályázatban részt kíván venni. Korábbi években ezekből a támogatásokból épített az 
önkormányzat járdát, 15 majd később 20 millió forintra volt lehetőség pályázni. Egy 
alkalommal pályáztak a konyha felújítására, amikor közel 40 millió forintos támogatást 
igényeltek. Eddig járdát építettek a támogatásokból, most megpróbálták a meglévő aszfaltos 
utak felújítására pályázat benyújtását. Sajnos útalapos út aszfaltozására nem lehetett pályázni. 
Vagy járda, vagy meglévő aszfaltút felújítására van lehetőség. A Szikszai és a Jászkiséri utcák 
teljes újraaszfaltozására nyújtott be az önkormányzat pályázatot, a pályázat benyújtásakor az 
5% önerő biztosítását jóváhagyta a testület. A kivitelezésre 3 árajánlatot kért be az 
önkormányzat, melyek közül a legkedvezőbb árajánlatot kellene kiválasztani, hogy a 
kivitelezés meg tudjon történni. Minden évben van ilyen pályázati kiírás, ha jövőre is lesz 
ilyen lehetőség, akkor folytatni fogják a meglévő aszfaltos utak felújítását. Megkérdezi a 
képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért az előterjesztés szerint a 
PE-DA-KER Kft. ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
47/2021. (VII. 22.) sz. határozata 
 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések – jászladányi szilárd burkolatú 
közutak felújítása” projekt keretében kivitelező kiválasztása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az „Önkormányzati 
feladatellátást szolgáló fejlesztések – jászladányi szilárd burkolatú közutak felújítása” 
projekt keretében a Szikszai u (2469 hrsz.) és a Jászkiséri u. (1806 hrsz. és 1692 hrsz.) 
utcák felújítása tárgyában kivitelezésre a PE-DA KER Kft. (5135 Jászivány, Kövesút 
dűlő 2.) árajánlatát fogadja el bruttó 23.323.550,- Ft összegben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből, valamint Jászladány 
Nagyközség Önkormányzat Polgármesterének 728/2021. (III. 8.) számú határozata 
alapján önerőből biztosítja, egyben megbízza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Egyebek 
Előadó: Bertalan László képviselő 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: átadja a szót Bertalan László képviselőnek. 
 
Bertalan László képviselő: egy lakossági kérés miatt kérte ezt a napirendi pontot, úgy 
gondolja, hogy Jászladány egész lakosságát érinti a gyógyszertár előtti várakozás. Amikor a 
veszélyhelyzet kialakult, akkor minden üzletben meg volt szabva, hogy egyszerre hány fő 
tartózkodhat benn, melyet a gyógyszertár a mai napig is alkalmaz, bár már nem kötelező. Ez 
az ő döntésük, ezzel a testület nem tud mit kezdeni, viszont az emberek védelme miatt úgy 
gondolja ez a bejelentő, akivel egyetért, hogy beszélni kellene a tulajdonossal, hogy valami 
tető félét alakítson ki, hogy a 40 fokban, vagy az esőben várakozók valamilyen szinten védve 
legyenek. Minden üzlet megoldotta, hogy esetleg az előtérben tudnak várakozni a vásárlók, de 
a gyógyszertárban nincsen erre lehetőség, kinn állnak az utcán az emberek. Jegyző úr, vagy 
polgármester asszony tudna-e beszélni a tulajdonossal, hogy lehetne-e ott előtetőt kialakítani, 
vagy ha nem, akkor önkormányzati segítséggel kellene megoldást találni. Elmondta a 
bejelentőnek, hogy az önkormányzatnak nincsen hozzá köze, hogy melyik üzlet hogyan segíti 
a vásárlóit, de saját maga is látja, hogy erre kellene megoldást találni. Volt egy olyan ötlet, 
hogy le kellene fedni az árkot, és fabódét állítani rá, de az meg a közúthoz tartozik, különféle 
hozzájárulások szükségesek hozzá. Elsősorban arra gondolt, hogy beszélni kellene a 
tulajdonossal, hogy ő fontosnak tartja-e ezt a kérdést, és van-e rá valamilyen ötlete. 
 
Tóth Imre képviselő: saját maga is tarthatatlan állapotnak tartja, hogy a gyógyszertár előtt 
mindig állnak emberek az esőben, a tűző napon, és nem engedik be az épületbe, holott már 
nincs létszámkorlátozás. Valamilyen kihúzhatós árnyékolót kellene tenni az épületre a járda 
fölé.  
  
Dr. Bakos Beáta képviselő: elvileg bemehetnek már a vásárlók, és az orvosi rendelőbe is 
bemehetnének a betegek, de valamilyen szinten még próbálják tartani a kevesebb létszámot. 
Jövő héttől már problémát fog okozni, hogy az ügyfélirányító szabadságon lesz, így biztosan 
mindenki be fog menni az épületbe.  
 
Bertalan László képviselő: azért gondolta, hogy beszélni kellene erről a kérdésről, mert úgy 
néz ki, hogy nem fog véget érni a veszélyhelyzet, és valószínűleg kell még számítani 
korlátozásokra.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: úgy gondolja, ne bízzák ezt a kérdést a gyógyszertárra, mert 
valószínűleg nem fognak tudni megoldást találni erre a problémára. Ha valami megoldást ki 
tudnának találni, akkor esetleg lehetne őket kérni, hogy nem-e beszállnak ennek a 
megoldásába. Az biztos, hogy nem fogják elutasítani, de ő maguk nem fognak találni 
megoldást. Olyan árnyékolóra gondolt, amilyen a presszó teraszok fölött szokott lenni, de 
nem tudja, hogy ki húzná ezt ki, ha szükség van rá.  
 
Tóth Imre képviselő: nem kézi tekeréssel működnek már ezek, hanem gombnyomással, vagy 
távirányítással, hiszen ezek már elektromosak. A kirakat fölé föl tudnák tenni, még az épület 
benti részének is jót tenne, mert árnyékolná az üveget. 
 
Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő: úgy tudja, hogy az épület védetté van nyilvánítva, nem 
biztos, hogy kihelyezhető rá előtető. 
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Lovász Imre jegyző: lehet, hogy helyi védettség alatt áll, utána fog nézni. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a jászladányi emberek szeretnek sorban állni. Ha a 
gyógyszertár elé tesznek árnyékolót, akkor a művelődési háznál mit ásnak majd? Alagutat? 
Valamilyen módon az ételosztást ki kellene vinni a művelődési házból. Vigyék ki a 
sportpályára. Az emberek ott fekszenek a padon, minden tiszta szemét. Már többször kellett a 
padokat is javítani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: folyamatban van a Rákóczi u. 12. szám alatti 
ingatlan engedélyezése, ott lesz a másik osztópont. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: javasolja, hogy a sportpálya öltözőt is engedélyeztessék 
osztópontnak, úgy sem használják jelenleg semmilyen célra.  
 
Tóth Imre képviselő: annak van folyosója is, ott tudnak várakozni.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: szörnyű az a helyzet, ami jelenleg a művelődési háznál 
van. 
 
Lovász Imre jegyző: másfél hónapja zajlik a másik osztópont engedélyeztetése. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mindenki jelen volt a döntésnél, amikor a 
népkonyha napirend volt. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: akkor azt mondták a vendégek, hogy 9-10 ember fogja 
igénybe venni, ezzel ellentétben 1400-an veszik igénybe. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: akkor is javasolta, hogy ne a központban legyen az 
osztóhely. 
 
Tóth Imre képviselő: mivel ingyen adják, ezért veszik ilyen sokan igénybe. Nincs vizsgálva a 
szociális rászorultság. 1400-an veszik igénybe a népkonyhát, és van még 1600 gyerek, akiket 
ingyen étkeztet az önkormányzat, lassan már nem lesz olyan ember a településen, aki nem 
rászorult. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nagyon jó híre van Jászladánynak, napi szinten van új beköltöző. 
Mindenki kap minden támogatást, mégis elégedetlenek az emberek. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: el kell gondolkozni azon, hogy akkor ne adjanak 
támogatásokat, vissza lehet fizetni a szociális keretet, nem szükséges felhasználni, de akkor a 
nyugdíjasokat sem tudják segíteni.  
 
Tóth Imre képviselő: a gyógyszertár előtti várakozásra lesz megoldás? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megnézetik a főépítésszel, hogy milyen 
lehetőségek vannak, és utána beszélni fog a gyógyszertár tulajdonosával is, hátha lesz közös 
megoldás.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 




